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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-24/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  28.01.2011. 
  
 

 
ZAPISNIK 

SA 9. SJEDNICE VMO GRBCI  
 

9. sjednica VMO Grbci održana je 19.01.2011. (srijeda) s početkom u 19 sati u prostorijama 
MO GRBCI, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Tomo Abramović, predsjednik VMO (zamjenik predsjednika VMO do ove sjednice) 
• Milan Bačić, zamjenik predsjednika VMO (član VMO do ove sjednice) 
• Marin Zubović, član VMO (predsjednik VMO do ove sjendice) 
• Dalibor Farkaš, član VMO  
• Zdravko Francetić, član VMO 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu. 
 

Ostali nazočni: 
•  

Sjednici nisu bili nazočni: 
• - 
 

Usvajanje zapisnika s 7. sjednice VMO Grbci održane 09.11.2010. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
Usvajanje zapisnika s 8. sjednice VMO Grbci održane 21.12.2010. g. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izbor novog predsjednika Vijeća  
2. Pripreme za realizaciju programa „Doček Zametskih maškara“  
3. Raspored kontejnera za krupni otpad na području MO Grbci u 2011.g. 
4. Razno  
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
 
G. Zubović je pozdravio prisutne Vijećnike i konstatirao da je, kao što je bilo navedeno u pozivu na 
ovu sjednicu, potrebno izvršiti izbor novog Predsjednika Vijeća jer je on zbog zauzetosti podnio 
ostavku na svoju dugogodišnju funkciju. Zahvalio se svim prisutnim vijećnicima u ovom sazivu te 
svim vijećnicima s kojima je surañivao u prethodna 3 saziva, na dosadašnjoj uspješnoj suradnji. On i 
dalje želi ostati u ovom Vijeću, ali isključivo kao član te moli ostale vijećnike da imaju razumijevanja i 
razriješe ga dugogodišnje funkcije Predsjednika. 
 
Prisutni vijećnici izrazili su žaljenje zbog takve odluke, ali je poštuju i takoñer zahvaljuju g. Zuboviću 
na dugogodišnjoj uspješnoj suradnji. Želja im je da i dalje bude barem upola aktivan kao što je bio  
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svih ovih godina te da bude uzor i podrška budućem Predsjedniku. 
 
Provedeno je glasanje, a kao novi Predsjednik Vijeća izabran je dosadašnji zamjenik predsjednika, g. 
Tomo Abramović. Prisutni vijećnici čestitali su g. Abramoviću na novoj funkciji. 
 
Nakon izbora novog Predsjednika, g. Abramović je preuzeo predsjedanje sjednicom. S obzirom da je 
on bio dosadašnji zamjenik predsjednika, pozvao je vijećnike da se pristupi još jednom glasanju da bi 
se izabrao novi zamjenik predsjednika Vijeća. Nakon provedenog glasanja, kao novi zamjenik 
predsjednika izabran je g. Milan Bačić. Prisutni vijećnici čestitali su g. Bačiću na novoj funkciji. 
 
Tajnica  je podsjetila prisutne vijećnike da je potrebno odlučiti koji će vijećnici biti osobe ovlaštene za 
raspolaganje sredstvima na kunskom računu. Do sada su to bili: g. Zubović kao Predsjednik Vijeća i 
g. Abramović kao zamjenik predsjednika vijeća. 
 
G. Abramović je predložio da sve ostane isto, ali s tom razlikom da sada on bude 1. ovlaštena osoba, 
a g. Zubović 2. ovlaštena osoba. 
 
Zaklju čak: Temeljem provedenog glasanja, za novog predsjednika VMO Grbci izabran je dosadašnji 
zamjenik predsjednika, g. Tomo Abramović, a za novog zamjenika predsjednika izabran je 
dosadašnji član g. Milan Bačić. Kao ovlaštene osobe za raspolaganje sredstvima na kunskom računu 
odlučeno je da i dalje ostaju g. Tomo Abramović i g. Marin Zubović (navedenim redoslijedom). 
 
AD 2 
 
G. Abramović je obavijestio prisutne vijećnike da je potrebno početi s pripremama za realizaciju 
programa Doček Zametskih maškara. Za program su planirana slijedeća sredstva: 
 

• 2.000 za kulturno-zabavni program  
• 2.700 za domjenak za maškare, volontere, organizatore i glazbenike. 
 

Zametske maškare će kontaktirati g. Abramović, a zakuska će se pribaviti u „Plodinama“. Za 
kulturno-umjetnički program zadužen je g. Zubović. Tajnica će u tiskari „Aktuel“ oštampati plakate 
kad se dogovori termin programa.   
 
Zaklju čak: Vijećnici su se složili s navedenim. 
 
AD 3 
 
Tajnica je podsjetila prisutne vijećnike da ukoliko se želi nastaviti s dosadašnjom praksom 
rasporeñivanja baja za krupni otpad, Vijeće treba napraviti godišnji raspored prema datumima 
dobivenim od Čistoće. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su se složili da se nastavi s dosadašnjom praksom. Prošlogodišnje lokacije 
tajnica će rasporediti  na nove datume.  
 
AD 4 
 
G. Abramović je upoznao prisutne vijećnike s pripremljenim Izvještajem o radu VMO Grbci za 
2010.g. Primjedbi na izvještaj nije bilo. 
 
Zaklju čak: Vijećnici su jendoglasno usvojili Izvještaj o radu za 2010.g. 
 
G. Farkaš ponovno upozorava na 2 napuštena, neregistrirana vozila u Dražičkoj ulici. G. Zubović je 
naveo i neregistrirani „Punto“ na raskršću Borika i Marije Grbac. 
 
Zaklju čak: Tajnica će zatražiti pismeno očitovanje komunalnog redara i proslijediti ga vijećnicima 
(mailom, usmeno).  
 
G. Abramović je upoznao vijećnike da je u osobnom kontaktu s nadležnima iz „Module“ i da je 
dogovoreno da će se hitno riješiti područje iza pumpe koje je „Modula“ koristila za odlaganje 



 3/3 

materijala tokom radova u ulicama Borik i Pazinska.  
 
Zaklju čak: Vijećnici su navedeno primili na znanje. 
 
G. Abramović istaknuo da bi u naselju trebalo postaviti oglasnu ploču koja bi služila za informiranje 
stanovnika s Grbaca (komunalni radovi, manifestacije mjesnog odbora i sl.). 
 
Zaklju čak: Vijećnici su se složili s prijedlogom g. Abramovića, a tajnica će uputiti zahtjev nadležnim 
službama. 
 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: 

Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu 
Predsjednik VMO Grbci:  

Tomo Abramović 
 

 


